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The poetry of the deviation in contemporary Algerian poetry, Dewan is a man of

dust for Ashur Fenni-model

Abstract

The phenomenon of displacement in contemporary Algerian poetry is a remarkable feature of
the look, in this regard, we are interrupted by the poems of the Algerian poet Ashour s art, ‘Man
of Dust’, and what it contained from this aesthetic phenomenon, where the poet uses the artistic
phrase in his poetry, it violates its system, it violates its pattern, where he takes in practice that
she has to go from the standard to the standard in his expression, the receiving reader is attracted
to him by this beautiful and beautiful displacement, and the taking phrase, In this context, this

study monitors some of the manifestations and aesthetics of this displacement in our poet.

La Poésie de la déviation dans la poésie algérienne contemporaine, Dewan est un

homme de poussiére pour Ashur Fenni-modéle

Résumé

Le phénomene de déviation dans la poésie algérienne contemporaine est une caractéristique
remarquable, a cet égard, nous sommes arrétés par les poemes du poéte algérien Ashour Fenni
dans ses poemes : « un homme de poussiére », et ce qu'il contenait dans ce phénomeéne esthé-
tique, ou le poete a utilisé [’expression artistique dans ses poemes, 1l a violé son systeme, Il
casse son modele, ou il faut de la pratique pour passer du standard au non-standard dans son
expression, le lecteur est attiré par cet exode remarquable et magnifique, et la prise et la phrase
séduisante. Dans ce contexte, cette étude surveille certaines des manifestations et de la beauté

de cette dépravation chez notre poéete.
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